
 

 

Liite 1. Terveisiä Turun eläkeliiton syyskokouksesta 

Turun eläkeliiton syyskokous 11.11.2024 

Anna-Mari Sopenlehto-Jokinen oli 11.11.2024 Turun eläkeliiton syyskokouksessa kertomassa turkulaiset 
ikäihmisten terveyden ja hyvinvoinnin edistämisestä. Paikalla oli noin 100 ikäihmistä.  

Tässä palautetta/toivetta kaupungin suuntaan:  

• Viestinnän saavutettavuus - digitaalinen viesti ei tavoita kaikkia ikäihmisiä ja esim. FÖLI:n aika-
tauluoppaiden toivotaan säilyvän jatkossakin paperisina ja samoin kaupungin palveluviestinnän  

• Kaupungin tukea työllistämistoimin talkkaripalveluihin kaivataan 
• Liukuestejakelu sai kiitosta, mutta miksi vain 70-75-vuotiaat ovat jakelussa mukana - rahoituksen 

rajallisuus ja hankittu jakomäärä 2000 paria rajaa jakelun kohderyhmää 
• Ruusukorttelin ja Lehmusvalakaman avoimet virkistyspalvelut sai kiitosta  
• Melkein kaikilla paikalla olleilla oli käytössä aktiivisessa käytössä senioriranneke  

 


